
 

 

 

 البرنامج المهني لإعداد الخبراء في اللوجستيات وسلاسل الإمداد 
 

التحديات   مواكبة  على  قادرين  خبراء  لتأهيل  التخصصي  المهني  البرنامج  هذا  المركز  يقدم 

صُمّم   حيث  عالية،  واحترافية  بفعالية  الإمداد  سلاسل  وإدارة  اللوجستيات  مجال  في  الحديثة 

البرنامج ليجمع بين الأسس النظرية والتطبيقات العملية لإعداد وصياغة تقاريرالخبرة الفنية 

فية في مجال اللوجستيات وسلاسل الإمداد، مع التركيز على تطوير المهارات المطلوبة  الإحترا

لسوق العمل مثل: التخطيط اللوجستي، إدارة المخزون، النقل والتوزيع، الرقمنة في سلاسل  

الإمداد، وإدارة المخاطر، وذلك لتمكين المتدربين من بناء مستقبل مهني قوي في أحد أكثر  

 ا في العالم.  القطاعات طلب  
 

 :محاور البرنامج

 الأول : مقدمة في اللوجستيات وسلاسل الامداد المحور

 الثاني: العمليات التشغيلية في اللوجستيات وسلاسل الامداد المحور

 الثالث : عناصر التأمين في اللوجستيات والنقل المحور

 الرابع : دور الخبرة الفنية في منازعات اللوجستيات والنقل المحور

 

 نظام البرنامج: 
 .دراسة ذاتية، مع وجود حلقات مناقشة وورش عمل اسبوعية

 

 أوقات انعقاد البرنامج: 
 المكرمة.بتوقيت مكة  0002: –  0017:

  

 آلية تنفيذ البرنامج:
 عبر تطبيق مايكروسوفت تيمز )عن بعد(.

 

 تاريخ البرنامج:
 . (2026  يونيو 22  – مايو 17) أسابيع 6

 

 رسوم التسجيل: 

 دينار بحريني.  1000

 

 



 

 

 

Professional Program for Preparing Experts in 

Logistics and Supply Chain 

 
The Centre offers this specialized professional program to qualify experts capable 

of effectively keeping pace with modern challenges in the field of logistics and 

supply chain management. The program is designed to combine both theoretical 

foundations and practical applications for preparing and drafting professional 

technical expert reports in the logistics and supply chain sector. It also focuses on 

developing essential labor-market skills such as logistics planning, inventory 

management, transportation and distribution, supply chain digitalization, and risk 

management, empowering participants to build a strong and competitive career in 

one of the world’s most in-demand sectors. 

 

Outline:  Program 

Module One: Introduction to Logistics and Supply Chain 

Module Two: Operational Processes in Logistics and Supply Chain 

Module Three: Insurance Elements in Logistics and Transport 

Module Four: The Role of Technical Expertise in Logistics and Transport Disputes 

 

Program Method 

 Combines self-study, seminars, and workshops.  

Timing: Program 

:00 Mecca Time (+3 GMT).02 -00 :71 

Mechanism Program 

Via Microsoft Teams application (remotely) 

Duration Program 

6 weeks (17 May – 22 June 2026) 

Fees Registration 

1000 BHD 

 


